



DATA-SHEET

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	MSHQD -SP049-01 BT	Chemical Name: 化学名称	Butadiene resin(BR) 丁二烯树脂
Trade Name: 商品名称	BR 9000 顺丁橡胶 9000	CAS No.: CAS 编号:	9003-17-2

Product Information: 产品资料

***Specification 规格

Appearance (visual inspection): 外观(目测)	White block 白色块	Ash Content % \leq 灰份% \leq	0.20
Elongation at break %(Min) 扯断拉伸率 \geq	488	Volatile Matter(wt%) \leq 挥发份(wt%) \leq	0.50
Tensile strength(kg/cm ²) 拉伸强度(kg/cm ²)	185	Raw rubber Mooney viscosity 生胶门尼粘度	45
Mixing rubber Mooney Viscosity $^{\circ}$ C 混合胶门尼黏度 $^{\circ}$ C	65		

***Typical Properties 主要特性

The pyrolylene resin has excellent performance. such as superior cover and the packing performance, Excellent cold resistant Donglie nature, resistant dry friction nature, royalties shaped. And then it has medium bears the tortuosity and bears the wearability. But then and the light resistance are bad.	具有特优遮盖性和填充性能。具有优良的耐寒冻裂性、耐干湿摩擦性、压花成型性。丁二烯树脂具有中等的耐曲折性及耐磨耗性。但接着性及耐光性较差。
---	--

***Recommended Applications 应用推荐

With ACM compare, BR has changed yellow, so it doesn't white dope. Besides, must think over heavy metal slat of dye .It must to be ought to dye and BR admixture pretreatment.	与丙烯酸树脂相比,丁二烯树脂有发黄的可能, 故不适宜作白色及浅色革涂饰。另外, 还必须考虑丁二烯与颜料中的重金属盐反应, 按树脂与颜料反映情况。
---	--

***Handling and Storage recommendations

Wash thoroughly after handling. Use with adequate ventilation. Avoid breathing dust, vapor, mist, or gas. Avoid contact with skin and eyes. Store in a cool, dry place. Store in a tightly closed container.	操作后彻底清洗, 通风使用, 避免吸入灰尘、蒸汽、烟雾或气体。避免与皮肤, 眼睛接触。 贮存在阴凉, 干燥处, 密封保存。
---	--

***Package 包装

Bag : 25kg/bag 包装: 25kg/bag	Pallet: 875/1000kg 托盘: 875/1000kg
--------------------------------	--------------------------------------